
                                     Zápis 
 

z 23. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 26. 2. 2013. 
 

Přítomno dle prezenční listiny:  19 
Omluveni: RNDr. Pokorný, doc. Dostálek, Ing. Novotná, doc. Uhrová, Ing. Hádková 
Hosté: prof. Melzoch, prof. Kratochvíl, Ing. Chválná, doc. Bělohlav, doc. Janků, Ing. Kokta 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  

1. Zařazení zástupců studentů do výborů AS. 
2. Návrh odborové organizace na změnu mzdových tarifů (doc. Janků) 
3. Informace o stavbách na VŠCHT v roce 2012 (Ing. Chválná) 
4. Informace o závěrech sněmu RVŠ k novele VŠ zákona 
5. Informace z KR  
6. Různé 

 
Ad 1.  
Zařazení studentů do výborů:  
Organizační výbor:  Ing. Smolná  
Pedagogický výbor: Ing. Hádková, Ing. Janda, Ing. Jankovský 
Výbor VaV: Ing. Kloužek, D. Holý 
Hospodářský výbor: Ing. Moulis, Ing. Novotná 
                                   
Ad 2.  

Doc. Janků informoval Akademický senát o návrhu odborové organizace na navýšení 
mzdových tarifů o 10 – 20%.  Poslední navýšení bylo provedeno v roce 2007. Rektor 
ustanovil skupinu (děkani a kvestorka), která povede v této věci s odbory jednání.  
 
Ad 3. 
Ing. Chválná přednesla podrobnou zprávu o stavebních akcích a rekonstrukcích, které byly 
realizovány na VŠCHT v minulém roce. Většina akcí byla financována z ISPROFIN v částce 
123 mil Kč, z vlastních zdrojů bylo investováno 15 mil. Kč. 
V letošním roce se předpokládá příprava rekonstrukce obou velkých poslucháren v budově A, 
s tím že bude zachován jejich původní ráz. Plánována je také rekonstrukce vstupních prostor a 
prostoru hlavního schodiště v budově A a rekonstrukce prostor rektorátu včetně hlavní 
zasedací místnosti rektorátu. Pro zlepšení informovanosti a vzhledem ke stížnostem, které 
provázely rekonstrukce budovy B a C, bylo doporučeno umístit na webové stránky školy 
předpokládaný harmonogram prací.  
 
Ad 4. 
Prof. Valentová informovala o přípravné schůzce zástupců VŠ k novele vysokoškolského 
zákona, která se konala 18.2.2013. Na tomto jednání byly prodiskutovány jednotlivé oblasti 
navrhované novely a připraveny podklady pro usnesení sněmu RVŠ týkající se tohoto bodu 
jednání sněmu. V něm mimo jiné RVŠ ukládá předsedovi RVŠ svolat mimořádné zasedání 
sněmu k projednání paragrafovaného znění.  



Prof. Valentová dále informovala, že předsedové AS byli pozváni náměstkem Hrudou na 
společné jednání k projednání připravované novely (termín 25.2.2013). Předsedové AS se na 
zasedání pracovní skupiny dohodli, že požádají náměstka Hrudu o odklad tohoto jednání na 
dobu, kdy bude známo paragrafované znění novely. 
 
Ad 5. 

- rektor informoval o společné schůzce mezi vedením VŠCHT a ČVUT, týkající se 
Dejvice Center. Schůzka byla iniciována ze strany ČVUT. 

- prof. Kratochvíl informoval o návrhu nové metodiky hodnocení výsledků výzkumu     
- senát žádá o průběžné informace o připravovaném rozpočtu tak aby předběžná verze 

návrhu rozpočtu mohla být projednávána ve výborech AS již v průběhu března. 
 

 
Předpokládaný termín příštího zasedání 9.4.2013 

 

 
Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


